
Referat fra informasjons-/drøftningsmøte torsdag 11.9.2008 
Lille møterom, fakultetssekretariatet. Møtetid: 14:00 – 15:00 
 
Tilstede: Fra tjenestemannsorganisasjonene 

Belinda E. Skjøstad, Forskerforbundet  
Jon G. Holten, NTL 
 

Fra Det medisinske fakultet 
Bjørn Hol 
Anita Robøle (referent) 
 

 
Møtet ble avholdt for å orientere om saker til fakultetsstyrets møte 23. september 2008.  
 
Sakspapirer var sendt ut med e-post i forkant av møtet. Dagsorden ble utvidet med to saker: 

• Orientering om situasjonen ved Sekretariatet for utenlandsmedisinere 
• Samarbeidsmøter 

 

Saker til fakultetsstyrets møte 23. september 
(Saksnumrene henviser til sakskartet til styremøtet) 
 
Informasjonssaker 

34/08 Fakultetets regnskapsrapport akkumulert juli 2008 
 
Arbeidsgiver ga en kort orientering. 
Det var ingen kommentarer til saken. 
 
 

35/08 Fordeling av tilleggsbevilgning for 2008-09-12 
 
Arbeidsgiver ga en kort orientering. 
Det var ingen kommentarer til saken. 
 
 

36/08 Nye utfyllende regler til Forskrift for graden ph.d. ved Det medisinske fakultet 
 
Arbeidsgiver ga en kort orientering.  
Det var ingen kommentarer til saken. 
 
 

37/08 Oppnevning av styremedlem til Familien Blix fond til fremme av medisinsk forskning 
 
Arbeidsgiver ga en kort orientering. 
Det var ingen kommentarer til saken. 
 
 

38/08 Årsplan og budsjett 2009 – langtidsbudsjettet 
 
Arbeidsgiver ga en kort orientering. 
Det var ingen kommentarer til saken. 
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39a/08 Ekstern evaluering av medisinstudiet 
 
Arbeidsgiver ga en kort orientering. 
Det var ingen kommentarer til saken. 
 

 
Andre saker: 

 Sekretariatet for utenlandsmedisinere 
 
Arbeidsgiver ga en kort orientering om diskusjonen omkring kvalitetsforbedring av 
tester for utenlandske leger. Man var ikke fornøyd med kvaliteten på den gamle 
eksamen. Et utvalg har derfor arbeidet med å utarbeide ny eksamensform. 
 
15. oktober vil det bli avholdt eksamen, i form av en stasjonseksamen med 20 stasjoner. 
På denne måten får man testet kunnskap, språk, kommunikasjon og oppførsel ovenfor 
pasienten.   
 
En videreføring av denne eksamensmodellen forutsetter ekstrabevilgninger som 
foreløpig ikke er avklaret. 
 
Det var ingen kommentarer til saken. 
 
 

 Samarbeidsmøter mellom fakultetet og tjenestemannsorganisasjonene 
 
Arbeidsgiver orienterte om at man planer om å arrangere samarbeidsmøter med 
tjenestemannsorganisasjonene, hvor man kan komme sammen og snakke om ting 
utover de ordinære møtene. Dette må imidlertid planlegges først, og innkalling vil bli 
sendt ut i god tid. 
 
Representantene for tjenestemannsorganisasjonene synes dette var en god idé, og 
hadde ellers ingen kommentarer til saken.  
 
 

  
 

 
 

 Oslo, 12.9.2008 
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